
SHANDONG DAWN POLYMER Co.，LTD 

Dawnflex TPU DN-5375 

产品介绍 

本材料是聚醚型热塑性聚氨酯弹性体的一种，拥有好的物理机械性能，高弹性，良好的加工性能和耐老化性能，卓越的耐水

解性能和低温柔韧性，优异的尺寸稳定性，主要用于挤出、压延制品。它是无毒无害的环保型材料，可完全回收再利用。 

FEATURES 

A kind of polyether type thermoplastic polyurethane (TPU) materials, with good physical properties, high elasticity, good processing 

fluidity and aging resistance，excellent hydrolysis resistance and low temperature flexibility and dimensional stability，is mainly used 

for extrusion and calendaring products. It is non-toxic and environmentally friendly material, and completely recyclable. 

 

常规信息 General information 

应用 Application 挤出制品 Extrusion products 

RoHS 符合性 RoHS compliance  符合 Complied 

颜色 Color 无色 Colorless 

形状 Appearance 粒子 Particle 

成型方法 Processing method 挤出、压延  Extrusion、Calendaring 

修订时期 Revision period 2019-0 
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附加信息 Extra information 

1. 以上性能为典型性能，不作为技术指标或协议.  

The above properties are typical performance which is not regarding as technical index or agreement. 

2. 以上工艺仅供参考，注塑机不同工艺参数也不同，请根据模具与制品形状具体调整 

Above instructions for reference only, different equipment might have difference parameters, please adjust accordingly with different 

mold and product shape. 
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